

Construction Notice

NIGHT WORK: 1731-1741 POWELL STREET JULY 14 THROUGH AUGUST 2014

Next week, Monday, July 14, the contractor, Barnard Impregilo Healy Joint Venture, will begin the removal of the tunnel boring machines at the retrieval shaft located at 1731-1741 Powell Street.

The reason for the night work is to minimize traffic impacts as the contractor will need to remove and transport the tunnel boring machines in parts out of the construction site. Crane will be used to hoist parts of the TBM from the shaft. Extended work hours are 8p.m. to 5a.m.

To avoid any disruption, the contractor will do their best to execute this task as quickly, quietly and safely as possible.

Should you have any questions or concerns, please call us at 406.600.0013. All other inquiries, please call 415.701.4371 or central.subway@sfmta.com.

施工通知書

晚間施工:跑華街(Powell)1731-1741號
2014年7月14日至8月

從7月14日(星期一)開始,隧道承建商 Barnard Impregilo Healy Joint Venture 將開始從位於跑華街 (Powell)1731-1741號的回收槽拆卸及回收兩台隧道鑽挖機上地面並將拆卸的部件運走。

因承建商需要將拆卸下的隧道鑽挖機部件從工地運走,為減輕對日常交通的影響,故需要在晚上進行。拆卸下的隧道鑽挖機部件將會用大型起重機從槽底吊上地面。延長的作業時間從晚上8時到翌晨5時。

為避免干擾,承建商將盡所能在迅速、安全和盡力減輕噪音滋擾的措施下進行施工。

如有問題或關切的議題請致電406.600.0013。其他諮詢請致電415.701.4371或電郵central.subway@sfmta.com聯絡。

不便之處敬請原諒